

中华人民共和国水利行业标准（SL 644-2014）：水利水电工程水库库底清理设计规范 [Specification for Reservoir Basin Cleaning Designing of Water Resources and Hydropower Project]



[中华人民共和国水利行业标准（SL 644-2014）：水利水电工程水库库底清理设计规范
\[Specification for Reservoir Basin Cleaning Designing of Water Resources and Hydropower Project\]_下载链接1_](#)

著者:中华人民共和国水利部 编

[中华人民共和国水利行业标准（SL 644-2014）：水利水电工程水库库底清理设计规范
\[Specification for Reservoir Basin Cleaning Designing of Water Resources and Hydropower Project\]_下载链接1_](#)

标签

评论

还不错.....

[中华人民共和国水利行业标准（SL 644-2014）：水利水电工程水库库底清理设计规范
\[Specification for Reservoir Basin Cleaning Designing of Water Resources and
Hydropower Project\]_下载链接1_](#)

书评

[中华人民共和国水利行业标准（SL 644-2014）：水利水电工程水库库底清理设计规范
\[Specification for Reservoir Basin Cleaning Designing of Water Resources and
Hydropower Project\]_下载链接1_](#)